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Rada Miejska w Brzesku 

Radni - Sesja 

Protokół nr IX/2019 

IX Sesja w dniu 21 czerwca 2019  

Obrady rozpoczęto 21 czerwca 2019 roku o godz. 13:00  

a zakończono o godz. 19:05 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1.    Barbara Borowiecka 

2. Franciszek Brzyk 

3. Ewa Chmielarz-Żwawa 

4. Rafał Cichoński 

5. Marcin Ciurej 

6. Jadwiga Dadej 

7. Piotr Duda 

8. Barbara Górczewska 

10. Maria Kądziołka 

11. Leszek Klimek 

12. Maria Kucia 

13. Adam Kwaśniak 

14. Anna Lubowiecka 

15. Zbigniew Łanocha 

16. Karol Mróz 

17. Bogusław Sambor 

18. Jarosław Sorys 

19. Kamil Trąba 

20. Bartłomiej Turlej 

21. Adrian Zaleśny 

2.    Nieobecny – Radny Marek Górski 

Listy obecności Stanowią załączniki do protokołu druk nr. 1 i 2 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka otworzyła  obrady IX  sesji Rady 

Miejskiej w Brzesku kadencji 2018 – 2023, zwołaną na dzień  21 czerwca   2019 r., stwierdziła, 
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że obrady sesji są prawomocne, gdyż zgodnie z listą obecności - na ogólną liczbę 21 radnych, 

w sesji uczestniczyło 20 radnych. 

Serdecznie powitała Radnych, Burmistrza Brzeska Pana Tomasza Latochę, Pana Grzegorza 

Bracha Wice Burmistrza Brzeska, Skarbnik Gminy Panią Celinę Łanocha, Sekretarza Gminy 

Pana Stanisława Sułka, przedstawicieli jednostek pomocniczych Gminy Brzesko w osobach Pań 

i Panów Sołtysów oraz Pań i Panów Przewodniczących Zarządów Osiedli wszystkich 

Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Brzesko, pracowników Urzędu Miejskiego, 

mieszkańców Gminy Brzesko.  

Przewodnicząca poinformowała, że obrady Sesji Rady Miejskiej w Brzesku są transmitowane        

i nagrywane. Wydano stosowne instrukcje – klauzule informacyjne, które są umieszczone:  

• w Biuletynie Informacji Publicznej, 

• na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Brzesku; 

• na drzwiach wejściowych na Salę Obrad;  

• na tablicach ogłoszeń Urzędu Miejskiego. 

 

W tym momencie  Burmistrz Tomasz Latocha oraz Przewodnicząca Rady Miejskiej  Maria 

Kądziołka w imieniu całej Rady Miejskiej złożyli serdeczne życzenia Radnemu 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Kamilowi Trąba z okazji zmiany stanu cywilnego -  

zawarcia  związku  małżeńskiego. 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  - zapytała, czy są wnioski do 

przesłanego radnym porządku obrad sesji? 

Burmistrz Tomasz Latocha zgłosił formalny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

sesji projektów uchwał w sprawach: 

1) wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie wybory radnych do 

składu komisji weryfikacyjnej ds. opiniowania wniosków o przyznanie stypendiów Burmistrza 

Brzeska za szczególne osiągnięcia uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Brzesko. 
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2) wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej dla 

Powiatu Brzeskiego na dofinansowanie realizacji "Programu zdrowotnego profilaktyki zakażeń 

wirusem brodawczaka ludzkiego( HPV) w Małopolsce". 

3) wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie 

Nowy Targ realizacji wspólnego zadania pn."Partnerski projekt montaż instalacji odnawialnych 

źródeł energii na terenie Gmin: Nowy Targ, Miasta Nowy Targ, Czorsztyn, Łapsze Niżne, 

Brzesko, Alwernia, Babice, Chrzanów, Libiąż oraz Trzebinia. 

4) wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę 

Brzesko zadania własnego Województwa Małopolskiego pn. „Małopolski Festiwal Smaku 

2019".  

5) wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVIII/261/2017 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 8 maja 2017 r. w sprawie zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki sportowe. 

 

 

Burmistrz  Tomasz Latocha omówił poszczególne projekty uchwał. 

Ponadto w dyskusji wzięli udział: 

Radny Jarosław Sorys – zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad informacji na 

temat występowania plagi komarów na terenie Gminy Brzesko i podjęcia działań w tym 

zakresie z wykorzystaniem środków rządowych i własnych, pochodzących z rezerwy na 

finansowanie zadań bieżących z zakresu zarzadzania kryzysowego. Radny wnioskuje o dodanie 

przedmiotowego punktu w porządku obrad jako 1.  

Ponadto radny Jarosław Sorys zawnioskował, by punkt Wnioski i pytania do Posłów, 

Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa Małopolskiego, Starosty Brzeskiego poszerzyć            

o zapytania do Komendanta Powiatowego Policji, Komendanta Straży Pożarnej, tak by                

w przypadku zapytań można się było do nich odnieść w tym punkcie. 

 Burmistrz Tomasz Latocha (Ad Vocem) -  odniósł się do wniosku radnego Sorysa                 

w sprawie przedstawienia informacji dot. występowania plagi komarów na terenie Gminy 

Brzesko i podjęcia działań w tym zakresie.  Taka informacja jest, można ja przedstawić               

w pkc.1. porządku posiedzenia sesji. 

Przewodnicząca Maria Kądziołka zarządziła sprawdzenie quorum, a następnie   poddała 

pod głosowanie wnioski o wprowadzenie do porządku obrad sesji  projektów uchwał                    

w sprawach: 
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1.   Głosowano w sprawie: wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały              

w sprawie wybory radnych do składu komisji weryfikacyjnej ds. opiniowania wniosków 

o przyznanie stypendiów Burmistrza Brzeska za szczególne osiągnięcia uczniów szkół, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Brzesko.- w pkc.12 ppkt."k"..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, 

Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, 

Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (2) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marek Górski. 

2.   Głosowano w sprawie:  wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały      

w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Brzeskiego na dofinansowanie realizacji 

"Programu zdrowotnego profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego( HPV)     

w Małopolsce" w pkc.12 pkkt." L". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, 

Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, 

Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (2) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marek Górski; 

 

3. Głosowano w sprawie: wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały                 

w sprawie powierzenia Gminie Nowy Targ realizacji wspólnego zadania pn. "Partnerski projekt 

montaż instalacji odnawialnych źródeł energii na terenie Gmin: Nowy Targ, Miasta Nowy Targ, 

Czorsztyn, Łapsze Niżne, Brzesko, Alwernia, Babice, Chrzanów, Libiąż oraz Trzebinia - w pkc 

12. ppkt."m". 
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 Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wyniki imienne: 

ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, 

Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, 

Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (2) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marek Górski. 

3.   Głosowano w sprawie:  wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały     

w sprawie przejęcia przez Gminę Brzesko zadania własnego Województwa 

Małopolskiego pn. "Małopolski Festiwal Smaku 2019" w pkc. 12 pkkt."n". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, 

Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, 

Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (2) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marek Górski; 

 

5. Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVIII/261/2017 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 8 maja 2017 r. w sprawie zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki sportowe- w pkc.12 

ppkt. "o".  

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2; 

Wyniki imienne: 

ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, 

Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, 
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Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (2) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marek Górski; 

6.   Głosowano w sprawie:  dodanie w pkc.3 a porządku posiedzenia sesji - 

Informacja na temat występowania plagi komarów na terenie Gminy Brzesko                 

i podjęcia działań w tym zakresie z wykorzystaniem środków rządowych i własnych 

pochodzących z rezerwy na finansowanie zadań bieżących z zakresu zarządzania 

kryzysowego.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2; 

Wyniki imienne: 

ZA (18) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, 

Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, 

Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej 

Turlej, Adrian Zaleśny; 

PRZECIW: 1 – Bogusław Sambor;  

NIEOBECNI (2) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marek Górski. 

 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała pod głosowanie 

projekt porządku obrad IX sesji ze zmianami. 

  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa Małopolskiego, 

Starosty Brzeskiego. 

a) Przedstawienie informacji na temat występującej plagi komarów na terenie Gminy Brzesko 

i podjęcia działań w tym zakresie z wykorzystaniem środków rządowych i własnych 

pochodzących z rezerwy na finansowanie zadań bieżących z zakresu zarządzania 

kryzysowego. 

4. Informacja na temat uwag zgłoszonych do Protokołu z obrad sesji odbytej w dniu 29 maja 

2019 r. 
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5. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od ostatniej 

sesji. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie udzielonych odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania za okres od ostatniej sesji. 

8. Informacja n/t wykorzystania dotacji i programów unijnych. 

9. Informacja związana z dalszym wdrożeniem reformy szkolnej na terenie Gminy Brzesko. 

10. Informacja nt. planowanego wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie wakacji w Gminie 

Brzesko. 

11. Sprawozdania z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) Debata nad raportem o stanie Gminy Brzesko za rok 2018 oraz podjęcie uchwały w sprawie: 

wotum zaufania dla Burmistrza Brzeska za rok 2018; 

b) Zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Brzesko za rok 2018; 

c) Absolutorium dla Burmistrza Brzeska z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzesko za rok 

2018; 

1) – odczytanie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie; 

2) – dyskusja. 

d) Zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2019; 

e) Zmiany Uchwały Nr IV/30/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 stycznia 2019 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

f) zmiany uchwały nr VII/64/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 24 kwietnia 2019 r.                      

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru w Gminie Brzesko o nazwie „Brzesko – Granice”; 

g) Powołania zespołu do przedstawienia opinii o kandydatach na ławników; 

h) wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 
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i) Powołania Komisji Statutowej, ustalenia jej składu ilościowego i osobowego; 

j) Wyboru Przewodniczącego Komisji Statutowej. 

k) Wyboru radnych do składu komisji weryfikacyjnej ds. opiniowania wniosków o przyznanie 

stypendiów Burmistrza Brzeska za szczególne osiągnięcia uczniów szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Brzesko. 

l) pomocy finansowej dla Powiatu Brzeskiego na dofinansowanie realizacji " programu 

zdrowotnego profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego ( HPV) w Małopolsce" 

m) powierzenia Gminie Nowy Targ realizacji wspólnego zadania pn." Partnerski projekt montaż 

instalacji odnawialnych źródeł energii na terenie Gmin: Nowy Targ, Miasta Nowy Targ, 

Czorsztyn, Łapsze Niżne , Brzesko, Alwernia, Babice, Chrzanów, Libiąż oraz Trzebinia". 

n) przejęcia przez Gminę Brzesko zadania własnego Województwa Małopolskiego pn." 

Małopolski Festiwal Smaku 2019". 

o) zmiany uchwały Nr XXXVIII/261/2017 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 8 maja 2017 r.             

w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych za osiągnięte 

wyniki sportowe 

p) podjęcie Uchwały w sprawie Wyboru radnych do składu komisji weryfikacyjnej ds. 

opiniowania wniosków o przyznanie stypendiów Burmistrza Brzeska za szczególne osiągnięcia 

uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Brzesko. 

13. Interpelacje radnych. 

14. Zapytania radnych. 

15. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na nie. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zamknięcie obrad Sesji. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad sesji ze zmianami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) - Bogusław Sambor; 

NIEOBECNI (2) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marek Górski. 

Porządek obrad IX sesji został przyjęty. 

 

Ad.3. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa 

Małopolskiego, Starosty Brzeskiego. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny  Jarosław Sorys – zapytał w sprawie utworzonych  na terenie gminy ścieżek 

rowerowych. Radny poinformował, że  Jadownikach na ul. Środkowej na wąskim chodniku 

postawione zostały znaki informacyjne, że jest to droga dla rowerów i dla pieszych. Zwrócił się 

do Komendanta Powiatowego Policji  o interpretację tych znaków, czy po tym chodniku oprócz 

pieszych mają się również poruszać rowery? Radny odczytał  opinie dot. zatwierdzenia 

organizacji ruchu na ścieżkach rowerowych wszystko zapewne jest zrobione zgodnie z prawem 

jednak mieszkańcy pytają jak mają się do tej zmiany odnosić. 

Komendant Powiatowy Policji Bogusław Chmielarz – odpowiedział,  że udzieli 

odpowiedzi pisemnej na  zapytanie radnego Sorysa w sprawie ustawionych znaków drogowych 

C-13, C-16 i organizacji ruchu na tych ścieżkach rowerowych.  

Burmistrz Tomasz Latocha – przedstawił informacje na temat przygotowanego schematu 

organizacji ruchu na ścieżkach rowerowych na terenie gminy. Inwestycja nie została jeszcze 

odebrana, dlatego też wszystkie te sygnały od radnych o ewentualnych usterkach zostaną 

zgłoszone i zapewne uwzględnione. Burmistrz poinformował o wprowadzonym zakazie ruchu 

dla samochodów ciężarowych na nowo wybudowanych ścieżkach rowerowych.  

Radny  Bartłomiej Turlej – zwrócił się do Komendanta Policji , poinformował iż w sprawie 

dotyczącej organizacji ruchu na ścieżkach rowerowych złożył interpelacje międzysesyjną. 

 Na tym dyskusja zakończyła się. – 
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Ad.3.a) Przedstawienie informacji na temat występującej plagi komarów na 

terenie Gminy Brzesko i podjęcia działań w tym zakresie z wykorzystaniem 

środków rządowych i własnych pochodzących z rezerwy na finansowanie zadań 

bieżących z zakresu zarządzania kryzysowego. 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Tomasz Latocha przedstawił informację na temat podjętych działań przez UM     

w Brzesku w sprawie występującej plagi komarów na terenie Gminy Brzesko i podjęcia działań 

w tym zakresie z wykorzystaniem środków rządowych i własnych pochodzących z rezerwy na 

finansowanie zadań bieżących z zakresu zarządzania kryzysowego. 

Radny Jarosław Sorys –  odniósł się do wypowiedzi Burmistrza w temacie zlecenia  

wykonywania oprysków na komary przez strażaków ochotników. Ponadto radny poprosił               

o podanie na jakiej powierzchni opryski zostały przeprowadzone, w jakich miejscowościach, 

czy opryski faktycznie były wykonywane w dniach od 13-15 czerwca br. Mieszkańcy pytają 

kiedy opryski zostaną przeprowadzone,  bo jest nadal tak jakby ich wcale nie było – uzasadnił 

dlaczego takie są opinie. Radny podziękował za  wspaniałą organizację koncertu w czasie 

festiwalu, ale komary były i gryzły niemiłosiernie w czasie koncertu, to można sobie wyobrazić 

jak gryzą w miejscach, gdzie nie było oprysków. Radny odniósł się do sposobu tworzenia  

korespondencji w sytuacjach kryzysowych jak np.  w ostatnim czasie. Nie należy oglądać się 

na inne gminy, tylko robić swoje i myśleć o swoich mieszkańcach, którzy są zmuszeni do 

znoszenia tych uciążliwości. Radny poprosił o informacje jaki obszar terenu został zgłoszony 

do wojewody, jakimi siłami będzie się to odbywać i kiedy się zacznie. 

Burmistrz Tomasz Latocha (Ad Vocem)  odpowiedział na zapytanie radnego – wszystkie 

procedury w tym zakresie były wykonane, były takie same jak w roku 2010, kiedy opryski były 

realizowane samolotem. W chwili obecnej opryskiwanie było zabronione przez odpowiednie 

służby. Burmistrz podziękował strażakom ochotnikom za podjęcie działań, w chwili kiedy gmina 

otrzyma środki finansowe z województwa to opryski będzie przeprowadzać wyspecjalizowana 

firma. Wszystkie szczegóły są opisane w dokumentach które są do odbioru przez radnego          

w Biurze Rady. Burmistrz przypomniał jakie szkody w przyrodzie wyrządziły opryski z samolotu, 

dlatego są pewne ograniczenia w tym temacie. W jego ocenie wszystkie możliwe działania        

w tym zakresie zostały przez Urząd podjęte w odpowiednim czasie i czekamy na decyzję 

wojewody. 

Radny  Adam Kwaśniak – zapytał w sprawie szkodliwości oprysków na komary dla dzieci. 

Dochodziły do niego informacje od rodziców dzieci korzystających z Ogrodu Jordanowskiego    

o przypadkach uczulenia u dzieci.  Poprosił Burmistrza o wypowiedź w tym temacie                         

i potwierdzenie,  że opryski nie są dla dzieci szkodliwe. 
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Burmistrz Tomasz Latocha – odpowiedział, że jest w posiadaniu odpowiedniego dokumentu 

Powiatowego Inspektora  SANEPID w którym pisze, iż nie ma realnego zagrożenia. 

 Radny Jarosław Sorys  nie kwestionuje podejmowanych działań,  pieniądze z województwa 

na pewno gmina otrzyma, ale czy oprócz tych miejsc wskazanych, wszystkie miejsca 

dozwolone będą odkomarzanie przez gminę. 

Burmistrz Tomasz Latocha wszystkie informacje zostały zawarte w informacji dla radnego. 

Jeśli będą pieniądze na ten cel, to na tyle na ile wystarczy takie też będą działania. 

Radny Jarosław Sorys (Ad Vocem) zwrócił uwagę, że tak jak w innych gminach było 

powiedziane, że odkomarzanie będzie prowadzone na terenie całej gminy, tak też pan 

Burmistrz powiedział, że będzie odkomarzanie całej gminy posiłkując się ochotnikami OSP, 

będzie to na terenach publicznych, typowo gminnych i stąd pytania mieszkańców. Radny 

poprosił o udzielenie odpowiedzi, czy decyzja Burmistrza była również taka  by wykonywać 

opryski na terenach nie będących we władaniu gminy. 

Burmistrz Tomasz Latocha – odpowiedział na zapytanie radnego, są wskazania Wojewody 

i do tych wskazań się odnosimy. Wszyscy posiadamy jakieś własne ogrody i chyba nikt by            

z nas nie chciał, by opryski były wykonywane ze środków publicznych. 

Radny Jarosław Sorys (Ad Vocem) – radny zwrócił uwagę, iż działania związane                     

z wystąpieniem plagi komarów należy traktować podobnie jak w przypadku podtopień                    

i powodzi po obfitych deszczach.  

Radny Tomasz Latocha  udzielił odpowiedzi na zapytanie radnego Sorysa - szczegółowa 

informacja w tym zakresie czeka na radnego w Biurze Rady. 

Radny Jarosław Sorys – zapytał, czy aby ulżyć mieszkańcom  Burmistrz zwrócił się do 

Nadleśnictwa, Powiatu Brzeskiego i innych by swoje tereny te jednostki odkomarzyły. 

Burmistrz Tomasz Latocha – odpowiedział na zapytanie radnego. 

Radny Bogusław Sambor -  zapytał radnego Sorysa, czy rozmawiał na temat odkomarzania 

z Panem Wojewodą? 

Radny Jarosław Sorys odpowiedział, że tak rozmawiał  w czasie kiedy pismo od Gminy 

Brzesko jeszcze nie wpłynęło.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji - Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła 

dyskusje w temacie jw. 
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Ad. 4. Informacja na temat uwag zgłoszonych do protokołu z obrad sesji odbytej 

w dniu 29 maja 2019 r. 

Przewodnicząca Maria Kadziołka poinformowała, że do protokołu z sesji odbytej  w dniu              

29 maja 2019 roku nie wniesiono żadnych uwag, w związku z powyższym protokół został 

przyjęty. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka - radni otrzymali sprawozdania w wersji 

pisemnej, elektronicznej - poprosiła o zadawanie pytań do sprawozdań.  

Pytań radnych brak, w związku z czym Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję w tym punkcie 

obrad. 

Ad.6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres 

od ostatniej sesji. Sprawozdanie radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

 

Pytań radnych do sprawozdania brak. Sprawozdanie zostało przyjęte – stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad.7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie udzielonych 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania za okres od ostatniej sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił sprawozdanie jak 

wyżej. Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka otworzyła dyskusję.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Adam Kwaśniak  - odniósł się do odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej 

sesji w sprawie koszy na śmieci na chodniku przy ul. Głowackiego nic się nie zmieniło, kosze 

nadal stoją. Radny poinformował o rozrzuconych śmieciach na Placu Żwirki i Wigury w czasie 

festiwalu. Odnośnie naprawy nawierzchni ulic, prace trwają, ale bardzo jest dużo jeszcze dziur 

i pęknięć na ul. Głowackiego.  W dalszym ciągu żadne prace  związane z zabezpieczeniem               

i wysprzątaniem brzegów rzeki Uszwicy nie zostały wykonane - radny przedstawił najlepsze 

rozwiązania w tym temacie. Radny odniósł się ponadto do odpowiedzi na temat możliwości  

utworzenia miejskiego grilla, poprosił o rozważenie tej propozycji w imieniu mieszkańców.  

Dyrektor Danuta Zięba w imieniu Burmistrza  udzieliła odpowiedzi na zapytanie  przez 

radnego Adama Kwaśniaka w sprawie wystawianych koszy na śmieci na ul. Głowackiego, 

sprzątania brzegów rzeki Uszwica przez Spółkę BZK. 
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Radny Adam Kwaśniak (Ad Vocem) – zwrócił uwagę, że nie problemem  są ustawione 

kosze, ale śmieci koło koszy. Radny udostępnił zdjęcia zaśmieconego placu Żwirki i Wigury         

w czasie ostatniego Festiwalu. 

Pani Dyrektor Danuta Zięba odpowiedziała, że pracownicy Urzędu nie mogą ukarać 

mandatem za zaśmiecanie, takie czynności może tylko  wykonać policja. 

Radny Jarosław Sorys odniósł się do odpowiedzi na interpelacje z dnia 10 czerwca br.                

w sprawie odkomarzania. Poprosił by ta interpelacja została zamieszczona BIP.  

 

Ad.8. Informacja n/t wykorzystania dotacji i programów unijnych. 

Otwierając ten punkt obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka 

przypomniała, że temat powyższy był omawiany na komisjach, również na sesje radni otrzymali 

pisemną informację.   

W związku z brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Maria Kądziołka zamknęła 

dyskusję, zarządziła sprawdzenie quorum oraz poddała pod głosowanie wniosek jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Informacji n/t wykorzystania dotacji i programów unijnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3; 

Wyniki imienne: 

ZA (17) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, 

Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian 

Zaleśny; 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ (1) - Adam Kwaśniak; 

NIEOBECNI (3) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał Cichoński, Marek Górski. 

Sekretarz Stanisław Sułek – wyjaśnił radnemu Sorysowi, że jego interpelacja z dnia             

10 czerwca została zamieszczona na BIP już w dniu 12 czerwca br.  

Ad. 9. Informacja związana z dalszym wdrożeniem reformy szkolnej na terenie 

Gminy Brzesko. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka przypomniała, że temat powyższy był 

omawiany na komisjach, również na sesje radni otrzymali pisemną informację.   
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W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria 

Kądziołka zamknęła dyskusje i poddała pod głosowanie wniosek jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia przez Radę Miejska Informacji związanej z dalszym wdrożeniem reformy szkolnej na 

terenie Gminy Brzesko. 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, 

Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (3) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał Cichoński, Marek Górski; 

Ad. 10. Informacja nt. planowanego wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie 

wakacji w Gminie Brzesko. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka przypomniała, że temat powyższy był 

omawiany na komisjach, również na sesje radni otrzymali pisemną informację.   

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca Maria Kądziołka zamknęła 

dyskusję, zarządziła sprawdzenie quorum i poddała pod głosowanie wniosek jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia przez Radę Miejską w Brzesku Informacji nt. planowanego wypoczynku dzieci                  

i młodzieży w okresie wakacji w Gminie Brzesko.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, 

Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, 

Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 
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NIEOBECNI (2) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marek Górski; 

 

Ad. 11. Sprawozdania z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 

Sprawozdania złożyli: 

1)    Radna Maria Kucia Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pomocy Społecznej i Rodziny 

złożyła sprawozdanie z posiedzenia Komisji; 

2)    Radna Anna Lubowiecka  Przewodnicząca komisji Skarg Wniosków i Petycji oraz 

sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej – posiedzenie wspólne; 

3)    Radny Rafał Cichoński przewodniczący komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego złożył sprawozdanie z posiedzenia Komisji; 

4)    Radny Bogusław Sambor Przewodniczący komisji  Gospodarki Finansowej  złożył 

sprawozdanie z posiedzenia Komisji oraz Komisji Gospodarki Komunalnej 

posiedzenie wspólne. 

5)    Radny Bartłomiej Turlej Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu złożył 

sprawozdanie posiedzenia Komisji. 

W tym momencie Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła  30 minutową 

przerwę w obradach. 

Obrady po przerwie. 

Ad.12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a)   Debata nad raportem o stanie Gminy Brzesko za rok 2018 oraz podjęcie 

uchwały w sprawie : wotum zaufania dla Burmistrza Brzeska za rok 2018; 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Tomasz Latocha – omówił przedstawiony Raport o stanie Gminy Brzesko. Bardzo 

szczegółowo przedstawił wszystkie zagadnienia zawarte w Raporcie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka przypomniała zapisy z ustawy                  

o samorządzie gminnym, które wskazują jakie elementy winny być ujęte w raporcie. Raport 

przedstawiony przez Burmistrza wszystkie te elementy zawiera, ponadto przypomniała, iż był 

on omawiany na Komisjach RM. 

W związku brakiem głosów radnych w dyskusji, jak również w związku z faktem, iż nikt                 

z mieszkańców nie zapisał się do dyskusji i nie zabrał głosu Przewodnicząca Rady zamknęła 

dyskusje i poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Kamila Trąbę                           
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o przedstawienie  projektu uchwały, następnie Przewodnicząca zarządziła sprawdzenie 

quorum, po czym poddała go pod głosowanie projekt uchwały jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Brzeska za rok 2018; 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

Wyniki imienne: 

ZA (14) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Piotr Duda, Maria Kądziołka, 

Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław 

Sambor, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

PRZECIW (6) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Barbara Górczewska, 

Adam Kwaśniak, Jarosław Sorys; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski. 

Uchwała nr IX/71/2019 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625711,uchwala-nr-ix712019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-udzielenia-burmistrzowi-gminy-brzesko-wotum-

zaufania.html – została podjęta. 

 

b) Zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Brzesko za rok 2018; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria  Kądziołka przypomniała, że wszystkie 

sprawozdania za 2018 rok radni otrzymali, na komisjach odbyła się również dyskusja. 

Skarbnik Gminy Celina Łanocha przypomniała co składa się na sprawozdanie z wykonania 

Budżetu Gminy. Wszystkie sprawozdania radni otrzymali, na posiedzeniach Komisji mieli 

możliwość się z nimi zapoznać i uzyskać wyjaśnienia.  

Głosów radnych w dyskusji brak, w związku z czym Przewodnicząca Rady Miejskiej zamyka 

dyskusje w tym punkcie obrad i prosi Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Radny 

Adrian Zaleśny o przedstawienie projektu uchwały, po czym poddaje pod głosowanie projekt 

uchwały jak niżej. 

Głosowano w sprawie: 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625711,uchwala-nr-ix712019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-udzielenia-burmistrzowi-gminy-brzesko-wotum-zaufania.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625711,uchwala-nr-ix712019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-udzielenia-burmistrzowi-gminy-brzesko-wotum-zaufania.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625711,uchwala-nr-ix712019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-udzielenia-burmistrzowi-gminy-brzesko-wotum-zaufania.html
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Zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Brzesko za rok 2018; 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał Cichoński, 

Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

Uchwała nr IX/72/2019 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625713,uchwala-nr-ix722019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-zatwierdzenia-sprawozdania-finansowego-oraz-

sprawozd.html – została podjęta. 

 

c) Absolutorium dla Burmistrza Brzeska z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzesko 

za rok 2018; 

1)   – odczytanie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Duda odczytał opinie RIO w Krakowie                

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzesku w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Brzeska za 2018 rok. 

2)   – dyskusja. 

Pytań radnych brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały, 

a Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała  pod głosowanie projekt 

uchwały jak niżej. 

Głosowano w sprawie: 

Absolutorium dla Burmistrza Brzeska z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzesko 

za rok 2018; 

Wyniki głosowania: 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625713,uchwala-nr-ix722019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-zatwierdzenia-sprawozdania-finansowego-oraz-sprawozd.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625713,uchwala-nr-ix722019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-zatwierdzenia-sprawozdania-finansowego-oraz-sprawozd.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625713,uchwala-nr-ix722019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-zatwierdzenia-sprawozdania-finansowego-oraz-sprawozd.html
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

  

Wyniki imienne: ZA (13) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Piotr Duda, 

Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław Sambor, 

Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

WSTRZYMUJE SIĘ (7) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Barbara 

Górczewska, Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha, Jarosław Sorys; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

 

Uchwała nr IX/73/2019 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625718,uchwala-nr-ix732019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-absolutorium-dla-burmistrza-brzeska-z-tytulu-

wykonan.html – została podjęta. 

Burmistrz Tomasz Latocha podziękował Radzie za udzielenie absolutorium. 

 

d) projekt uchwały w sprawie Zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 

2019; 

W dyskusji wzięli udział: 

Skarbnik  Celina Łanocha dokonała szczegółowego omówienia projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Brzesko na rok 2019.  

Radny  Adam Kwaśniak – zapytał w sprawie zakupu sanitariatów kontenerowych na Plac 

targowy. Czyj to był pomysł wprowadzenia tego zadania do budżetu. Został przygotowany 

projekt adaptacji istniejącego tam budynku na sanitariaty na kwotę około 200 tysięcy złotych, 

czy ten projekt będzie wykorzystany? 

 Burmistrz Tomasz Latocha – poinformowała, że wycena realizacji projektu, który został 

opracowany wynosi około 400 tysięcy złotych. Na ten temat odbyło się wiele rozmów, ustalono 

iż przystąpimy do realizacji tego pomysłu za kwotę o połowę mniejszą, Burmistrz przybliżył jak 

będą wyglądać sanitariaty kontenerowe oraz z czego są wykonane.  

Radny  Adam Kwaśniak (Ad Vocem) zapytał, czy korzystanie z tych sanitariatów będzie 

darmowe, czy będą pobierane opłaty? 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625718,uchwala-nr-ix732019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-absolutorium-dla-burmistrza-brzeska-z-tytulu-wykonan.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625718,uchwala-nr-ix732019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-absolutorium-dla-burmistrza-brzeska-z-tytulu-wykonan.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625718,uchwala-nr-ix732019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-absolutorium-dla-burmistrza-brzeska-z-tytulu-wykonan.html
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Burmistrz Tomasz Latocha wyjaśnił, że na tym etapie planowane jest darmowe korzystanie 

z sanitariatów.  

Więcej pytań radnych brak. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Adrian Zaleśny  przedstawił projekt 

uchwały, natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zarządziła sprawdzenie 

quorum i poddała  pod głosowanie projekt uchwały jak niżej:  

  

Głosowano w sprawie: 

Zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2019.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wyniki imienne: 

ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał Cichoński, 

Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (2) - Marek Górski, Jarosław Sorys. 

 

Uchwała nr IX/74/2019 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625723,uchwala-nr-ix742019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-na-rok-

2019.html – została podjęta. 

 

e) projekt uchwały w sprawie Zmiany Uchwały Nr IV/30/2019 Rady Miejskiej              

w Brzesku z dnia 30 stycznia 2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Skarbnik  Celina Łanocha dokonała szczegółowego omówienia projektu uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały nr IV/30/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 stycznia 2019 r. Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Brzesko; 

Głosów w dyskusji brak. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625723,uchwala-nr-ix742019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-na-rok-2019.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625723,uchwala-nr-ix742019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-na-rok-2019.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625723,uchwala-nr-ix742019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-na-rok-2019.html
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba  przedstawił projekt uchwały,             

a Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zarządziła sprawdzenie quorum, 

następnie poddała  pod głosowanie projekt uchwały jak niżej:  

Głosowano w sprawie: 

Zmiany Uchwały Nr IV/30/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 stycznia 

2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał Cichoński, 

Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) - Jarosław Sorys; 

NIEOBECNI (2) - Marek Górski, Adrian Zaleśny. 

 

Uchwała nr IX/75/2019 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625725,uchwala-nr-ix752019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-iv302019-rady-miejskiej-w-brzesku-

.html – została podjęta. 

  

f) projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr VII/64/2019 Rady Miejskiej w 

Brzesku z dnia 24 kwietnia 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w Gminie 

Brzesko o nazwie „Brzesko – Granice”; 

W dyskusji wzięli udział: 

Zastępca Dyrektora Paweł Prus – omówił szczegółowo przedstawiony projekt uchwały. 

Głosów w dyskusji brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Adrian Zaleśny  przedstawił projekt 

uchwały, natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  zarządziła 

sprawdzenie quorum, następnie poddała  pod głosowanie projekt uchwały jak niżej: 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625725,uchwala-nr-ix752019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-iv302019-rady-miejskiej-w-brzesku-.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625725,uchwala-nr-ix752019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-iv302019-rady-miejskiej-w-brzesku-.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625725,uchwala-nr-ix752019-z-dnia-21062019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-iv302019-rady-miejskiej-w-brzesku-.html
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 Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/64/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 

24 kwietnia 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru w Gminie Brzesko o nazwie „Brzesko – Granice”;.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał Cichoński, 

Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

 

Uchwała nr IX/76/2019 

 HYPERLINK "https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625729,uchwala-nr-ix762019-z-dnia-
21062019-r-w-sprawie-zmiany-nr-vii642019-rady-miejskiej-w-brzesku-z-dnia-.html" 
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625729,uchwala-nr-ix762019-z-dnia-21062019-r-w-

sprawie-zmiany-nr-vii642019-rady-miejskiej-w-brzesku-z-dnia-.html – została podjęta. 

 

g) projekt uchwały w sprawie Powołania zespołu do przedstawienia opinii                      

o kandydatach na ławników; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka przytoczyła treść zapisów z ustawy          

z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych w sprawie powoływania 

Zespołów ds. przedstawiania opinii o kandydatach na ławników oraz wyborów 

ławników. Otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie kandydatów do zespołu. 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Tomasz Latocha zachęcił radnych do zgłaszania kandydatów do zespołu 

jw. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zgłosiła kandydaturę 

Sekretarza Gminy Stanisława Sułka. Uzasadniła zgłoszenie powyższej kandydatury.  

W tym momencie Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minut przerwy w obradach. 
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Obrady wznowione po przerwie. 

 

Radna Ewa Chmielarz-Żwawa – zgłosiła kandydaturę  sołtys wsi Jasień Moniki 

Rożek, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radny Karol Mróz –zgłosił kandydaturę radnej Barbary Borowieckiej, która wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

Burmistrz Tomasz Latocha zgłosił kandydaturę pracownika UM Pani Iwony Owca, która 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Maria Kądziołka  zawnioskowała o ustalenie składu liczbowego 

zespołu. 

Ponadto Pani Przewodnicząca poinformowała, że Sekretarz Gminy ma pewne 

wątpliwości natury prawnej dot. możliwości uczestnictwa w zespole członka spoza 

Rady Miejskiej, chodzi głownie o Rodo i wszystkie sprawy związane z danymi 

osobowymi.  

Sekretarz Stanisław Sułek -  wyjaśnił zasady administrowania danymi osobowymi 

kandydatów na ławników przez członków zespołu jw. Przytoczył treść artykułu z Gazety 

Prawnej i klauzuli informacyjnej dot.  zapisów w tym zakresie.  Nie twierdzi, iż Pani 

Sołtys nie może być członkiem zespołu jednak ma wątpliwości w tym zakresie. 

Przewodnicząca Maria Kądziołka zaproponowała, że jeśli są wątpliwości prawne 

to może należy wycofać kandydaturę Pani Sołtys na członka zespołu. 

Burmistrz Tomasz Latocha -   zaproponował pozostawienie kandydatury Pani 

Sołtys wsi Jasień na członka zespołu jw. Pan Radca prawny odpowiedział nam, że 

oficjalnego zakazu nie ma dlatego można poddać pod głosowanie kandydaturę. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała pod głosowanie 

wniosek: 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

ustalenia 4 osobowego składu zespołu ds. przedstawienia opinii o kandydatach na 

ławników.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej 

Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski. 

Innych zapytań radnych brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba  przedstawił projekt 

uchwały, natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała  pod 

głosowanie projekt uchwały jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

Powołania zespołu do przedstawienia opinii o kandydatach na ławników. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał Cichoński, 

Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski. 

Uchwała nr IX/77/2019  HYPERLINK 

"https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625731,uchwala-nr-ix772019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-powolania-zespolu-do-przedstawienia-opinii-o-kandyda.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625731,uchwala-nr-ix772019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-powolania-zespolu-do-przedstawienia-opinii-o-

kandyda.html – została podjęta. 

 

h) projekt uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka przypomniała, że 

przedmiotowy projekt był omawiany na komisjach Rady. 

 Brak głosów w dyskusji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Adrian Zaleśny  przedstawił 

projekt uchwały, natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała  

pod głosowanie projekt uchwały jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej 

Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski. 

Uchwała nr IX/78/2019  HYPERLINK 

"https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625732,uchwala-nr-ix782019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-wzoru-wniosku-o-wyplate-dodatku-energetycznego.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625732,uchwala-nr-ix782019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-wzoru-wniosku-o-wyplate-dodatku-energetycznego.html – 

została podjęta. 

 

i) projekt uchwały w sprawie Powołania Komisji Statutowej, ustalenia jej 

składu ilościowego i osobowego; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka przytoczyła treść przepisów 

zawartych w Statucie Gminy Brzesko  w sprawie zasad powoływania komisji doraźnych 

i ustalenia jej składu osobowego. Przypomniała, że w ostatnim czasie weszły w życie 

zmiany w ustawie o samorządzie gminnym, które wymuszają na Radzie Miejskiej  

analizę  zapisów zawartych       w statucie i dostosowania go w niezbędnym zakresie 

do przepisów ustawowych. W związku         z powyższym zasadne jest podjęcie uchwały 

o powołaniu komisji Statutowej. 
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W dyskusji wzięli udział: 

Radny Bartłomiej Turlej – zgłosił na członka Komisji Statutowej Radnego Karola 

Mroza, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Jarosław Sorys zapytał w jakim celu powyższa komisja zostaje utworzona, 

skoro  w listopadzie ub. roku Uchwałą Rady Miejskiej dostosowaliśmy nasz Statut do 

wymogów ustawowych. Poprosił Przewodnicząca RM  o podanie kilku konkretnych 

zmian  jakie należy wprowadzić jeszcze do Statutu. Radny przypomniał aktywność Pani 

Przewodniczącej na sesji w miesiącu październiku 2018 roku kiedy omawiane były 

zmiany do statutu i wszystkie wnioski zgłoszone przez Panią Przewodnicząca zostały 

uwzględnione w Statucie i Regulaminie Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka – przypomniała, iż już na 

poprzedniej sesji wskazywała na potrzebę wprowadzenia zmian w Statucie Gminy. Do 

Statut należy wprowadzić zmiany i nie możemy tak funkcjonować jak dotychczas. 

Przewodnicząca zwróciła uwagę na zmiany zapisów ustawowych dot. składania 

interpelacji na ręce przewodniczącego Rady Miejskiej, natomiast w naszym statucie 

pozostał stary zapis. Statut musi zostać przeglądnięty oraz musi zostać przyjęty jego 

tekst jednolity, stąd jej wniosek o powołanie Komisji Statutowej i dzisiejsza dyskusja. 

Radny Jarosław Sorys (Ad Vocem) poprosił o wskazanie zapisu w regulaminie RM, 

który nie mówi o tym, że interpelacje nie składa się na ręce przewodniczącego RM. 

Zawsze interpelacje do Burmistrza składaliśmy na ręce przewodniczącego RM. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka odpowiedziała, że musi być 

jeden dokument, który wskaże nam jak mamy pracować i podejmować działania. 

Więcej głosów w dyskusji brak. 

Radny Piotr Duda zgłosił kandydaturę na członka komisji statutowej 

Przewodniczącej Marii Kądziołki, która wyraziła zgodę na pracę w komisji.  

Radny  Adrian Zaleśny zgłosił kandydaturę na członka komisji statutowej Radnej 

Anny Lubowieckiej, która wyraziła zgodę na pracę w komisji.  

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Radny Adam Kwaśniak zapytał czy przewodniczący Komisji Statutowej będzie miał 

za to płacona dietę? 

Na zapytanie radnego odpowiedziała Przewodnicząca Maria Kądziołka, która 

przypomniała  zasady na jakich działała  w poprzedniej kadencji Komisja Statutowa.   
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba   odczytał projekt 

uchwały,     a Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała  pod 

głosowanie projekt uchwały jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

Powołania Komisji Statutowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

Wyniki imienne: 

ZA (13) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Piotr Duda, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław 

Sambor, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

PRZECIW (7) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Barbara 

Górczewska, Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha, Jarosław Sorys; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski. 

Uchwała nr IX/79/2019 

 HYPERLINK "https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625734,uchwala-nr-ix792019-

z-dnia-21062019-r-w-sprawie-powolania-komisji-statutowej-ustalenia-jej-skladu-

il.html" https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625734,uchwala-nr-ix792019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-powolania-komisji-statutowej-ustalenia-jej-skladu-il.html – 

została podjęta. 

 

j) projekt uchwały w sprawie Wyboru Przewodniczącego Komisji 

Statutowej. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Anna Lubowiecka zgłosiła kandydaturę radnego Karola Mroza na 

przewodniczącego Komisji Statutowej, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Więcej propozycji kandydatur nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Adrian Zaleśny   odczytał projekt 

uchwały, a Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała  pod głosowanie 

projekt uchwały jak niżej. 

Głosowano w sprawie: 

Wyboru Przewodniczącego Komisji Statutowej. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) - Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Piotr Duda, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor, Kamil Trąba, Bartłomiej 

Turlej, Adrian Zaleśny; 

PRZECIW (4) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Adam Kwaśniak, Zbigniew 

Łanocha 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) - Barbara Borowiecka, Jadwiga Dadej, Barbara Górczewska, 

Karol Mróz, Jarosław Sorys; 

NIEOBECNI (1)  - Marek Górski. 

Uchwała nr IX/80/2019  HYPERLINK 

"https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625737,uchwala-nr-ix802019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-wyboru-przewodniczacego-komisji-statutowej.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625737,uchwala-nr-ix802019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-wyboru-przewodniczacego-komisji-statutowej.html – została 

podjęta. 

 

k) projekt uchwały w sprawie Wyboru radnych do składu komisji 

weryfikacyjnej ds. opiniowania wniosków o przyznanie stypendiów 

Burmistrza Brzeska za szczególne osiągnięcia uczniów szkół, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Brzesko. 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Tomasz Latocha – omówił projekt uchwały jw.  

Głosów w dyskusji brak, nastąpiło zgłaszanie kandydatów. 

Radny  Karol Mróz – zgłosił kandydaturę radnego Bartłomieja Turleja, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Radny Bogusław Sambor zgłosił kandydaturę radnego Rafała Cichońskiego, który 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Leszek Klimek - zgłosił kandydaturę radnego Piotra Duda, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Radny Marcin Ciurej - zgłosił kandydaturę radnego Franciszka Brzyka, który nie 

wyraził zgodę na kandydowanie. 
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W związku z wyczerpaniem listy chętnych do zgłaszania kandydatów do Komisji 

weryfikacyjnej ds. opiniowania wniosków o przyznanie stypendiów Burmistrza Brzeska 

za szczególne osiągnięcia uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Brzesko  - Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zamknęła punkt 

zgłaszania kandydatów do komisji jw. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba    przedstawił projekt 

uchwały, a Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała  pod głosowanie 

projekt uchwały jak niżej. 

Głosowano w sprawie: 

Wyboru radnych do składu komisji weryfikacyjnej ds. opiniowania wniosków o 

przyznanie stypendiów Burmistrza Brzeska za szczególne osiągnięcia uczniów szkół, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Brzesko. 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

Wyniki imienne: 

ZA (18) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria 

Kucia, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław 

Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

PRZECIW (1) - Adam Kwaśniak; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

  

Uchwała nr IX/81/2019 HYPERLINK 

"https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625738,uchwala-nr-ix812019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-wyboru-radnych-do-skladu-komisji-weryfikacyjnej-ds-o.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625738,uchwala-nr-ix812019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-wyboru-radnych-do-skladu-komisji-weryfikacyjnej-ds-o.html – 

została podjęta. 

 



Strona | 29  
 

 

 

l) projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Brzeskiego na 

dofinansowanie realizacji " programu zdrowotnego profilaktyki zakażeń 

wirusem brodawczaka ludzkiego ( HPV) w Małopolsce" 

Burmistrz Tomasz Latocha – omówił szczegółowo projekt uchwały jw. 

Radny Jarosław Sorys - przypomniał, że pomysł szczepień  zrodził się od radnych 

poprzedniej kadencji i obecnej dziś radnej Pani Jadwigi Dadej, gdzie z jej inicjatywy 

oraz innych osób wniosek został zgłoszony przez radnego na Radzie i uzyskał 

pozytywną ocenę, czego efekty dzisiaj widzimy. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Adrian Zaleśny przedstawił projekt 

uchwały, natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zarządziła 

sprawdzenie quorum i poddała  pod głosowanie projekt uchwały jak niżej. 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Brzeskiego na 

dofinansowanie realizacji " programu zdrowotnego profilaktyki zakażeń wirusem 

brodawczaka ludzkiego (HPV) w Małopolsce". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol 

Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian 

Zaleśny; 

NIEOBECNI (2) - Marcin Ciurej, Marek Górski; 

Uchwała nr IX/82/2019 

 HYPERLINK "https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625740,uchwala-nr-ix822019-
z-dnia-21062019-r-w-sprawie-pomocy-finansowej-dla-powiatu-brzeskiego-na-
dofinans.html" https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625740,uchwala-nr-ix822019-
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z-dnia-21062019-r-w-sprawie-pomocy-finansowej-dla-powiatu-brzeskiego-na-
dofinans.html – została podjęta. 

 

Burmistrz Tomasz Latocha zabrał głos w temacie podjętej uchwały nr IX/81/2019. 

Przedstawił wątpliwości prawne radcy prawnego Dominika Zycha dot. liczby osób w 

składzie komisji. Opinia radcy jest taka, że komisja winna liczyć 4 osoby – radnych. 

Poprosił o 5 minut przerwy w obradach, by ustalić dalsza ścieżkę prawną w związku z 

tymi wątpliwościami. 

Radca Prawny Dominik Zych wyjaśnił, iż w związku z powyższym zachodzi 

konieczność uchylenia podjętej już uchwały i podjęcie nowej uchwały, ponieważ zapis 

paragrafu siódmego regulaminu przyznawania stypendiów mówi, że komisja składa się 

z 7 osób, w tym 4 radnych wybranych przez Radę Miejską. W związku z tym nie ulega 

wątpliwości, że w składzie komisji musi być minimum 4 radnych. 

Na wniosek Burmistrza Brzeska Przewodnicząca Maria Kądziołka ogłosiła 5 

minutową przerwę w obradach. 

Obrady po przerwie. 

 

m) projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nowy Targ realizacji 

wspólnego zadania pn." Partnerski projekt montaż instalacji odnawialnych 

źródeł energii na terenie Gmin: Nowy Targ, Miasta Nowy Targ, Czorsztyn, 

Łapsze Niżne, Brzesko, Alwernia, Babice, Chrzanów, Libiąż oraz Trzebinia". 

W dyskusji wzięli udział: 

 Burmistrz Tomasz Latocha – omówił szczegółowo projekt uchwały jw. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Adrian Zaleśny  przedstawił projekt 

uchwały, natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zarządziła 

sprawdzenie quorum i poddała  pod głosowanie projekt uchwały jak niżej. 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nowy Targ realizacji wspólnego zadania 

pn." Partnerski projekt montaż instalacji odnawialnych źródeł energii na terenie Gmin: 

Nowy Targ, Miasta Nowy Targ, Czorsztyn, Łapsze Niżne, Brzesko, Alwernia, Babice, 

Chrzanów, Libiąż oraz Trzebinia". 

 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej 

Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

Uchwała nr IX/83/2019  HYPERLINK 

"https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625743,uchwala-nr-ix832019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-powierzenia-gminie-nowy-targ-realizacji-wspolnego-za.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625743,uchwala-nr-ix832019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-powierzenia-gminie-nowy-targ-realizacji-wspolnego-za.html – 

została podjęta. 

n) projekt uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Brzesko zadania 

własnego Województwa Małopolskiego pn. "Małopolski Festiwal Smaku 

2019". 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Tomasz Latocha – omówił szczegółowo projekt uchwały jw. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba  przedstawił  projekt 

uchwały, natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała  pod 

głosowanie projekt uchwały jak niżej. 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Brzesko zadania własnego 

Województwa Małopolskiego pn. „Małopolski Festiwal Smaku 2019". 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej 
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Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski. 

Uchwała nr IX/84/2019  HYPERLINK 

"https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625744,uchwala-nr-ix842019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-przejecia-przez-gmine-brzesko-zadania-wlasnego-wojew.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625744,uchwala-nr-ix842019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-przejecia-przez-gmine-brzesko-zadania-wlasnego-wojew.html 

– została podjęta. 

 

o) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/261/2017 Rady Miejskiej w 

Brzesku z dnia 8 maja 2017 r. w sprawie zasad, trybu przyznawania         i 

pozbawiania stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki sportowe. 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Tomasz Latocha – omówił szczegółowo projekt uchwały jw. 

Pytań radnych brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba  przedstawił projekt 

uchwały, natomiast  Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała  pod 

głosowanie projekt uchwały jak niżej: 

 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/261/2017 Rady Miejskiej w 

Brzesku z dnia 8 maja 2017 r. w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 

stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki sportowe. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej 

Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski. 

Uchwała Nr IX/85/2019  HYPERLINK 

"https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625746,uchwala-nr-ix852019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-xxxviii2612017-rady-miejskiej-w-br.html" 
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https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625746,uchwala-nr-ix852019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-xxxviii2612017-rady-miejskiej-w-br.html – 

uchwała została podjęta. 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zgłosiła wniosek o 

wprowadzenie zmiany w porządku obrad sesji - wprowadzenie projektu uchwały w 

sprawie wyboru radnych do składu komisji weryfikacyjnej ds. opiniowania wniosków o 

przyznanie stypendiów Burmistrza Brzeska za szczególne osiągniecia uczniów szkół dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Brzesko.  Wniosek objaśnił już wcześniej 

radca prawny. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad sesji - wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyboru 

radnych do składu komisji weryfikacyjnej ds. opiniowania wniosków o przyznanie 

stypendiów Burmistrza Brzeska za szczególne osiągniecia uczniów szkół dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Brzesko w  pkt.12 ppkt.16. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, 

Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Adam Kwaśniak; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski. 

p) podjęcie Uchwały w sprawie Wyboru radnych do składu komisji 

weryfikacyjnej ds. opiniowania wniosków o przyznanie stypendiów 

Burmistrza Brzeska za szczególne osiągnięcia uczniów szkół, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Brzesko. 

W dyskusji wzięli udział: głosów w dyskusji brak. 

Radny  Rafał Cichoński -  zgłosił kandydaturę radnej Barbary Górczewskiej – która 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zgłosiła następujących 

radnych:   
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- Radnego Bartłomieja Turleja,  który wyraził zgodę na kandydowanie; 

- Radnego Rafał Cichońskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie  

- Radnego  Piotra Dudę – który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Franciszek Brzyk zgłosił kandydaturę radnej Barbary Borowieckiej, która 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Maria Kądziołka przypomniała, że z zapisów uchwały wynika, iż 

Rada Miejska wybiera ze swego grona 4 radnych do składu komisji. W związku z 

powyższym musimy przeprowadzić głosowanie imienne nad każdą osobą ponieważ 

jest zgłoszonych 5 radnych.  

 

 

Radca Prawny Dominik Zych przytoczył zapis regulaminu przyznawania stypendiów 

mówi, że komisja składa się z 7 osób w tym 4 radnych wybranych przez Radę Miejską. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach zaproponował, jeśli jedna osoba by 

zrezygnowała     z członkostwa w tej komisji to zaproponuje  Burmistrzowi, by powołał 

zarządzeniem do składu komisji tą osobę, która dokona rezygnacji, a chce pracować. 

Na zapytania radnych radca prawny Dominik Zych odpowiedział, że 7 osób liczy 

komisja w tym 4 radnych, więc kogo Burmistrz powoła zarządzeniem, jest to 

dowolność. 

Radny Rafał Cichoński złożył rezygnacje z kandydowania na członka w.w komisji. 

Więcej pytań i wniosków brak. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka    odczytała projekt uchwały,                      

a następnie  poddała  pod głosowanie projekt uchwały jak niżej. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie Uchwały w sprawie Wyboru radnych do składu komisji weryfikacyjnej ds. 

opiniowania wniosków o przyznanie stypendiów Burmistrza Brzeska za szczególne 

osiągnięcia uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Brzesko.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, 

Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) - Barbara Górczewska; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

Uchwała nr IX/86/2019 

 HYPERLINK "https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625749,uchwala-nr-ix862019-

z-dnia-21062019-r-w-sprawie-wyboru-radnych-do-skladu-komisji-weryfikacyjnej-ds-

o.html" https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1625749,uchwala-nr-ix862019-z-dnia-

21062019-r-w-sprawie-wyboru-radnych-do-skladu-komisji-weryfikacyjnej-ds-o.html – 

została podjęta.  

Ad. 13. Interpelacje radnych. 

 

Radny  Franciszek Brzyk – interpelacje w sprawach: 

1)    Dot. ustalenia przebiegu DK 75 i protestu mieszkańców Wsi Okocim; 

2)    Dot. wyegzekwowania w trybie administracyjnym uporządkowania przez właściciela 

nieruchomości położonej w Okocimiu posprzątania  i zagrożenia ze strony pustego 

budynku, co stanowi naruszenie  zasad współżycia  społecznego.  

  HYPERLINK "https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626937,interpelacja-radnego-

franciszka-brzyka-z-dnia-21062019-r.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626937,interpelacja-radnego-franciszka-

brzyka-z-dnia-21062019-r.html 

 

Radna Barbara Borowiecka interpelacje w sprawach: 

1)    Dot. wymiany lub naprawy  uszkodzonego znaku drogowego przy wjeździe na 

parking od ulicy Królowej Jadwigi na terenie Osiedla Jagiełły; 

2)    O zwrócenie się do właścicieli działek  sąsiadujących z terenami gminnymi  i posesja 

Pana Z. o wykoszenie i uporządkowanie terenów. 

 HYPERLINK "https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626936,interpelacja-radnej-

barbary-borowieckiej-z-dnia-21062019-r.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626936,interpelacja-radnej-barbary-

borowieckiej-z-dnia-21062019-r.html 
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Radna Barbara Górczewska interpelacje w sprawach: 

1)    Zamontowania lustra drogowego na skrzyżowaniu ul. Leśnej z ul. Wiejską; 

2)    Naprawy fragmentu jezdni na ul. Wiejskiej; 

 HYPERLINK "https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626943,interpelacja-radnej-

barbary-gorczewskiej-z-dnia-21062019-r.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626943,interpelacja-radnej-barbary-

gorczewskiej-z-dnia-21062019-r.html 

Radny Leszek Klimek interpelacja w sprawach: 

1)    Dot. uschniętego drzewka przy RCKB; 

2)    Dot. zaproszenia delegacji z Niemiec na obchody Dni Brzeska; 

 HYPERLINK "https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626946,interpelacje-radnego-

leszka-klimka-z-dnia-21062019-r.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626946,interpelacje-radnego-leszka-klimka-

z-dnia-21062019-r.html 

Radny  Marcin Ciurej interpelacje w sprawach: 

1)    W sprawie wniosków o dotacje; 

2)    Możliwości uzyskania dopłat na grunty będące własnością Gminy Brzesko; 

3)    Wykazu  lokali użytkowych będących we własności Gminy Brzesko; 

4)    Organizacji grupy zakupowej dla UM i jednostek podległych.  HYPERLINK 

"https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626938,interpelacje-radnego-marcina-

ciureja-z-dnia-21062019-r.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626938,interpelacje-radnego-marcina-

ciureja-z-dnia-21062019-r.html 

Ad. 14. Zapytania radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny  Adam Kwaśniak zapytania w sprawach: 

1)    kosztów wizyty delegacji gości węgierskich z zaprzyjaźnionego Miasta 

Szazhalombata w czasie Dni Brzeska. 

2)    Dofinansowania dla gminy w ramach funduszy dróg samorządowych; 

3)    Jaki był powód decyzji  odwołania z funkcji  członka Zarządu Spółki RPWiK   

Pana M. Białki. 
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 HYPERLINK "https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626957,interpelacja-radnego-

adama-kwasniaka-z-dnia-21062019-r.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626957,interpelacja-radnego-adama-

kwasniaka-z-dnia-21062019-r.html 

Radny Zbigniew Łanocha zapytał w sprawie segregowania odpadów 

komunalnych. 

 HYPERLINK "https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626961,interpelacja-radnego-

zbigniewa-lanochy-z-dnia-21062019-r.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626961,interpelacja-radnego-zbigniewa-

lanochy-z-dnia-21062019-r.html 

 

Radna  Barbara Górczewska – zapytania w sprawach: 

1)    Dot. wytyczenia na skrzyżowaniu ul. Wiejskiej z ul. Kossaka przejść dla pieszych; 

2)    Wytyczenia nowych miejsc parkingowych na Osiedlu Okocimskich w pobliżu ul. 

Browarnej; 

3)    Mieszkańcy osiedla Kopaliny – Jagiełły zwracają się z prośbą o interwencje w 

sprawie łamania przepisów ruchu drogowego przez kierowców autobusów  i tirów, 

które wjeżdżają na ul. Leśną. 

 HYPERLINK "https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626963,zapytanie-radnej-

barbary-gorczewskiej-z-dnia-21062019-r.html" 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1626963,zapytanie-radnej-barbary-

gorczewskiej-z-dnia-21062019-r.html 

 

Ad. 15. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i 

odpowiedzi na nie. 

 

Radny Jarosław Sorys –jako sołtys wsi Jadowniki  zapytał w sprawie  wykonanych 

oprysków na komary  i wielkości powierzchni na których te opryski zostały 

przeprowadzone. Radny stwierdził, że wykonanie oprysku na 0,4 % powierzchni 

gminy jest zbyt mało i z czego to wynika.  

Na zapytanie radnego Sorysa- sołtysa odpowiedzi udzielił Burmistrz Tomasz Latocha. 

Radny  Jarosław Sorys (Ad Vocem) – odpowiedział  burmistrzowi w zakresie dot. 

zadawanych przez niego pytań dot. prowadzonych działań przez inne gminy w zakresie 

odkomarzania oraz współfinansowania tych czynności przez inne jednostki jak powiat 

czy np. Wody Polskie. Radny odniósł się również do osobistego kontaktu z 

województwem małopolskim w tym zakresie. 
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Radny Adam Kwaśniak – zawnioskował o zamontowanie nowych zabawek dla dzieci               

w Ogrodzie Jordanowskim. Kiedyś były takie zapewnienia ze strony Pana Burmistrza w 

tym zakresie, czy jest już określony termin kiedy to nastąpi. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach odniósł się do wypowiedzi radnego Sorysa 

w sprawie  przeprowadzenia odkomarzania  na terenie całej Gminy Brzesko. Jeśli 

Wojewoda da środki, uruchomi procedury i wskaże co ma być zrobione to będziemy to 

wykonywać. 

Radny Jarosław Sorys (Ad Vocem) – nawiązał do wielkości środków od Wojewody 

Małopolskiego na odkomarzanie gminy. 

Burmistrz Tomasz Latocha – odpowiedział na zapytanie radnego Kwaśniaka dot. 

utworzenia kurtyny wodnej na Rynku, montaż nowych ławek na ścieżkach 

rowerowych, montaż nowych donic i latarni na Rynku. Gmina nie otrzymała 

dofinansowania z Programu Dróg Samorządowych ponieważ w roku ubiegłym nie 

składała wniosku, w tym roku taki wniosek został już złożony.  

Ad. 16. Wolne wnioski i zapytania. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radny Adrian Zaleśny – zapytał w sprawie przyczyny wyłączenia fontanny na 

brzeskim rynku. Odpowiedzi na zapytanie radnego udzielił Burmistrz Tomasz Latocha, 

który przedstawił jaka jest tego przyczyna. Do zapytania odniósł się również Zastępca 

Burmistrza Grzegorz Brach. 

Głos zabrała sołtys wsi Jasień Monika Rożek –  w temacie przedstawionych przez 

nią problemów z budynkiem Remizy OSP w Jasieniu na poprzedniej sesji, podjętych 

działaniach w tym zakresie przez Burmistrza, Urząd Miejskiej, zmiany podpisanej 

umowy z OSP. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poinformowała radnych, że w 

dniu dzisiejszym wpłynęło pismo do Biura Rady Miejskiej OSP w Jasieniu z prośbą by 

przedstawić je na dzisiejszym posiedzeniu Rady Miejskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Kamil Trąba – przedstawił treść 

skierowanego do odczytania  pisma z wezwaniem do usunięcia naruszenia prawa przez  

Radna E. Chmielarz – Żwawa i Sołtys wsi Jasień Monikę Rożek wraz z uzasadnieniem. 
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Burmistrz Tomasz Latocha odpowiedział na zapytania  Sołtys Jasienia Pani Moniki 

Rożek dot. podjętych czynności przez Urząd związanych z wyjaśnieniem kwestii 

prawnych budynku OSP w Jasieniu, sposobu zarządzania tym budynkiem. 

Radna Ewa Chmielarz-Żwawa – zwróciła się  do członków OSP w Jasieniu łącznie 

z Prezesem OSP o odsłuchanie nagrania z sesji. Radna stwierdziła, że została 

pomówiona w tym piśmie, dlatego też zgłosi się do kancelarii prawnej w tej sprawie. 

Sołtys Monika Rożek zwróciła się do Pana Leszka Klimka , że jeśli przedstawi jej  

dokumenty, iż w jakikolwiek sposób  kogokolwiek obraziła to jest w stanie przeprosić 

wszystkich. Pani sołtys zwróciła ponadto uwagę,  na sposób zwołania i odbycia 

spotkania w UM z przedstawicielami sołectwa Jasień i OSP Jasień. Poprosiła o podanie 

liczby osób będących w zarządzie OSP Jasień. Sołtys zwróciła uwagę na wielokrotne 

próby  porozumienia się z Panem Leszkiem Klimkiem, które są bez rezultatu i poprosiła 

o udokumentowanie jej,  że w jakikolwiek sposób  kogokolwiek obraziła. Odniosła się 

ponadto  do sposobu przekazania jej sołectwa przez Pana Leszka Klimka, na co  

wskazała świadka w osobie urzędnika i stwierdziła iż wówczas można mówić o 

jakimkolwiek obrażaniu i zniesławieniu.   

 

Burmistrz Grzegorz Brach – odniósł się do wypowiedzi sołtys Moniki Rożek w 

sprawach dot. zwołania i odbycia spotkania z przedstawicielami sołectwa i OSP w 

Jasieniu.  

Sołtys Monika Rożek zwróciła się do Pana Leszka Klimka z zapytaniem dlaczego 

uniemożliwia, mimo wielokrotnych próśb zorganizowanie spotkania  przedstawicieli 

sołectwa Jasień z zarządem OSP Jasień. Pani sołtys  zapytała burmistrza dlaczego nie 

została poproszona na spotkanie jakie odbyło się w remizie OSP w Jasieniu kiedy 

dokonany był ogląd budynku, przecież sama o to wnioskowała by takie spotkanie się 

odbyło. 

Burmistrz Tomasz Latocha odpowiedział na zapytania  Sołtys Jasienia Pani Moniki 

Rożek dot. zorganizowanego spotkania w  kwestii prawnych budynku OSP w Jasieniu 

z zarządem OSP w Jasieniu.  

Sołtys Monika Rożek – ponownie zapytała dlaczego jako sołtys wsi nie została 

poproszona na spotkanie zorganizowane przez Burmistrza,  jakie odbyło się w remizie 

OSP w Jasieniu. 

Burmistrz Tomasz Latocha odpowiedział w jakim celu została powołana komisja, 

która  dokonała  bieżącej kontroli realizacji zapisów umowy pomiędzy gminą a OSP w 

Jasieniu. Ponadto  radca prawny UM Dominik Zych dokonał interpretacji zapisu p. 6 
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podpisanej umowy. Z zapisów tej umowy wynika, że remiza nie jest  użytkowana  

sprzecznie z jej przeznaczeniem. 

Przewodnicząca Maria Kądziołka - ta sprawa winna być załatwiona pomiędzy 

dwoma stronami, a nie na sesji RM. Należy na spokojnie to załatwić , zapewne dojdzie 

do porozumienia stron dla  dobra mieszkańców i obu stron. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach –  odniósł się do treści pism  jakie posiada 

związanych z budową, usterkami  i nie prawidłowej pracy fontanny na Rynku. Fontanna 

od samego początku była źle zaprojektowana,  a później źle eksploatowana.  

Radny Bogusław Sambor zapytał do kiedy obowiązywała gwarancja  na 

wybudowanie fontanny. 

Burmistrz Tomasz Latocha- zostanie to sprawdzone.  

 

Ad. 17. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodnicząca Rady Miejskiej w Brzesku Maria 

Kądziołka zamknęła obrady IX  sesji Rady Miejskiej w Brzesku, zwołaną na dzień  21 

czerwca 2019 r. godz.13.00.( Pełna dyskusja płyta CD). 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w  Brzesku 

mgr Maria Kądziołka 

  

  

  

 

Przygotował(a): Marta Kółkowska 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


